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RG.0002.22.2021 

 

Protokół  Nr XXIII/2021 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 26 marca 2021 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 906, 

a zakończyła o godz. 953. 

 

Ad. I. Godz. 906 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności i system głosowania 

cyfrowego stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 14. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 907 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  proponowany program sesji. 

Nie zgłoszono uwag i propozycji zmian do porządku obrad. 

Wobec braku uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady  poddał  go pod głosowanie. 

W głosowaniu  porządek obrad  został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 27 stycznia 2021r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1)  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia powierzającego Gminie Radomyśl 

nad Sanem przez Gminę Gorzyce zadania z zakresu pomocy społecznej, 

2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2021 roku”, 
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3) zbycia w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Dąbrowa 

Rz.), 

4) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Orzechów), 

5) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Zalesie) 

6) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Zalesie), 

7) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

(Żabno), 

8) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi   w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych, 

9) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

za 2021 rok,  

10) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2021 rok, 

      11) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu, 

12) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

13) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021. 

     VI.     Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

     VII.    Zakończenie XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 909      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 

27.01.2021r.  znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został 

przesłany drogą mailową wszystkim radnym. Protokół jest  również dostępny na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy  z dnia 27.01.2021r. został przyjęty bez odczytywania w 

głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 910 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  odnosząc się do wniosków zgłoszonych na sesji Rady Gminy odbytej 

w dniu 27.01.20201r. oraz na posiedzeniu Komisji Stałej przedstawił stan ich realizacji: 

Wniosek radnych Doroty Borys i Juliana Geneji:  

http://www.radomysl.pl/
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1. „Zwracamy się z prośbą o utwardzenie nawierzchni parkingu przy sklepie „Matthias” w 

Radomyślu nad Sanem.” 

Odpowiedź:  

Gmina może utwardzić parking na działce będącej jej własnością tj. przed budynkiem sklepu 

Matthias, wzdłuż drogi wojewódzkiej. 

 

Wnioski radnej Justyny Szwedo: 

2. „Proszę o wykonanie planu budowy linii wodociągowej w 2021r. w miejscowości Wola 

Rzeczycka, droga za kościołem parafialnym tzw. „Przymiarki” oraz w razie potrzeby dla 

mieszkańców budujących nowe domy o wybudowanie linii wodociągowej i podłączenie ich.” 

Odpowiedź:  

Gmina zleciła opracowanie projektu budowlanego budowy sieci wodociągowej. 

 

3. „Proszę o usunięcie ubytków na  drodze gminnej w miejscowości Wola Rzeczycka na 

odcinku  przysiółek Turki, aż do szkoły podstawowej.” 

Odpowiedź:  

Ubytki w drogach gminnych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, powstałe po okresie 

zimowym, zostaną uzupełnione masą bitumiczną w miesiącu kwietniu. 

 

Wniosek z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa odbytego w dniu        

26 stycznia 2021 roku. 

 

Radny Ryszard Zbydniowski na wniosek mieszkańców w celu poprawy bezpieczeństwa 

uczestników ruchu drogowego wystąpił o montaż lustra drogowego przy wyjeździe z drogi 

gminnej na drogę powiatową obok sklepu „Groszek” A. Górniak w Chwałowicach. 

Odpowiedź:  

W celu poprawy bezpieczeństwa użytkowników drogi, w miesiącu kwietniu zostanie 

zamontowane lustro drogowe. 

 

Ad. V/1. Godz. 915 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

powierzającego Gminie Radomyśl nad Sanem przez Gminę Gorzyce zadania z zakresu 

pomocy społecznej. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie było pytań i uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/179/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 916 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem 

w 2021 roku”. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/180/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 918 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy (Dąbrowa Rzeczycka).  

Komisje Stałe zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radna Marzena Garbacz, w związku z ukazaniem się na stronie internetowej gminy 

ogłoszenia o przetargu działki w Kępie Rzeczyckiej, zapytała na jaką kwotę został wyceniony 1 

ar tej działki? 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie posiada w tej chwili informacji co do ceny za 1 ar, 

natomiast  cała działka ma powierzchnię ok. 15 ar i została wyceniona, razem z podatkiem VAT 

na kwotę prawie 40 tys. zł. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/181/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 920 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Orzechów). 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/182/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/5. Godz. 921 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Zalesie dz. ew. nr 561/20). 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/183/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 921 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Zalesie dz. ew. nr 561/21). 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/184/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 922 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (Żabno). 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/185/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 923 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wójt Jan Pyrkosz poinformował, że wycofuje swój wniosek zgłoszony na dwóch 

posiedzeniach Komisji Stałych dotyczący propozycji podwyższenia stawki opłaty ponoszonej 
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przez właścicieli nieruchomości  za usługę  opróżniania zbiorników bezodpływowych  o 2, 00 zł. 

z wysokości 20,00 zł. netto/m³ do 22,00 zł. 

Wójt wyjaśnił, że w zasadzie jest to powtórzenie głosowania poprzedniego projektu uchwały, 

więc obecnie nie ma możliwości wprowadzenia innych zmian jak tylko poprzez dopisanie w  

projekcie uchwały wymaganego słowa „górnych” stawek.  

Na następną sesję Rady Gminy zostanie przygotowany projekt uchwały proponujący 

podwyższenie w/w stawki. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/186/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9. Godz. 925 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem za 2021 rok. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do projektu uchwały zaproponował dopisanie 

kolejnego punktu kontroli – Analiza wydatków poniesionych na odśnieżanie dróg gminnych w 

poszczególnych sołectwach, w związku  wysokimi kosztami odśnieżania w br. w porównaniu z 

poprzednimi latami.  

Przewodniczący Rady zwrócił  uwagę, że Komisja Rewizyjna jest organem kontrolnym i  

przeprowadzając kontrolę działalności sprawdzanego podmiotu powinna przyjrzeć się danym 

wydatkom pod względem właściwości i potrzeby ich wydatkowania w ramach przyznanych 

funduszy.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję dodania do harmonogramu 

pracy Komisji Rewizyjnej na br. kolejnego punktu dot. analizy wydatków poniesionych na 

odśnieżanie. 

W głosowaniu propozycję przyjęto  – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały po 

zmianie pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/187/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/10. Godz. 929 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem na 2021 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/188/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/11. Godz. 931 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Podkarpackiemu. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/189/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/12. Godz. 932 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod 

głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/190/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/13. Godz. 934 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2021. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXIII/191/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI. Godz. 936 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował o wpłynięciu pisma ze 

Związku Gmin Wiejskich RP powiadającym o zwołanym Zgromadzeniu Ogólnym ZGW RP na 

dzień 22.04.2021r. Zgromadzenie odbędzie się z wykorzystaniem środków komunikacji 

elektronicznej. 

Wójt Jan Pyrkosz przypomniał, że gmina jest członkiem ZGW. Dotychczas zgromadzenia 

i konferencje odbywały się stacjonarnie z udziałem wójta i kilkukrotnie Przewodniczącego Rady 

Gminy. Obecnie, w dobie pandemii, spotkania odbywają się w trybie telekonferencji. Podczas 

zgromadzeń są wystosowywane do rządu RP wnioski dotyczące całokształtu samorządu gmin. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o wpłynięciu  do Rady Gminy dwóch petycji, 

rozpatrzeniem których zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Wszyscy radni otrzymali 

wniesione petycje. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Julian Geneja przedstawił tematykę 

petycji i wydane przez Komisję opinie. 

Pierwsza petycja z dnia 24 lutego 2021r. dotyczyła wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia 

referendum ludowego mającego na celu dokonanie przez obywateli akceptacji „Nowego 

Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego dla Polski”. 

Po dokonaniu analizy  i oceny zasadności petycji  Komisja wyraziła negatywną opinię w kwestii 

zasadności petycji.  

Druga petycja z dnia 3 marca 2021r. dotyczyła poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego.  

Po rozpoznaniu petycji Komisja zarekomendowała pozostawienie petycji bez rozpatrzenia.  

Uzasadnienia zajętych stanowisk Komisji zostały ujęte w protokole z posiedzenia. 

Wobec braku głosów w dyskusji i innych propozycji zajęcia się petycjami Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Rada Gminy w głosowaniu przychyliła się do obydwu opinii Komisji Skarg głosując 14 „za” 

przyjęciem opinii. 

Zabierając głos radna Lucyna Jurkiewicz zgłosiła następujące sprawy i wnioski w związku z 

interwencjami mieszkańców: 

1). Poprawa nisko zwisających przewodów telefonicznych na odcinku drogi od mostu w 

Dąbrówce Pniowskiej do Czekaja Pniowskiego w związku z możliwością uszkodzenia linii w 

trakcie prowadzenia prac rolniczych. 

2)   Dokonanie sprawdzenia prawidłowej wysokości zakładanej linii światłowodów. 

3). Wystąpienie do PGW Wody Polskie z Apelem o wykonanie konserwacji kanału A od 

Chwałowic do granicy z województwem lubelskim ze względu na zanieczyszczenie cieku. 
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4). Wystąpienie do PGW Wody Polskie z Apelem o wykonanie gruntownej konserwacji rz. 

Strachodzka. Brak swobodnego spływu wody powoduje wysoki stan wody w regionie i 

zalewanie budynków  posesji m.in. w Pniowie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do sprawy wystąpienia z Apelami, powiedział, że na 

dzisiejszej sesji nie ma opracowanych takich dokumentów. Na następną sesję można je 

przygotować i je przyjąć. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zasugerował, aby na dzisiejszej sesji przyjąć wnioski Rady Gminy w 

zgłoszonych sprawach i wystosować je bez zbędnej zwłoki do Wód Polskich. Wójt nadmienił, że 

w sprawie konserwacji rzeki i urządzeń kierował już pisma. W odpowiedzi informowano, że brak 

jest środków na ten cel. Niemniej jednak należy ponownie wystosować pismo w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski radnej Lucyny 

Jurkiewicz. 

W głosowaniu wnioski zostały przyjęte – 14 głosów „za”. 

Radny Julian Geneja zapytał o  sprawę wykonania w br. odwodnienia   ul. 

Sandomierskiej w Radomyślu, która jest zalewana szczególnie na jednej posesji.  

Wójt wyjaśnił, że w budżecie gminy na br. nie ma środków finansowych na ten cel. 

Obecnie gmina skupia się na budowie chodnika na ul. Mickiewicza przy drodze wojewódzkiej w 

Radomyślu  i na to zadanie zostały zapisane środki. Dodatkowo będą przeznaczone środki na 

opracowanie projektu technicznego przebudowy drogi powiatowej i ul. Legionów w związku z 

planowanym przez powiat drugim etapem modernizacji mostu na Sanie. Na to zadanie powiat 

ubiega się o dotację. Wójt wyraził zdanie, że te dwa zadania w Radomyślu aktualnie są 

pilniejsze do realizacji. Odwodnienie ul. Sandomierskiej trzeba odłożyć na późniejszy czas, być 

może na przyszły rok.  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przypomniał, że w sierpniu Rada Gminy przyjęła uchwałę  w 

sprawie podjęcia inicjatywy wystąpienia do Prezydenta RP o przyznanie Krzyży Zasługi dla 

długoletnich samorządowców. Obecnie gmina otrzymała informację o przyznaniu przez 

Prezydenta RP odznaczeń. Ich wręczenie przez wicewojewodę  ma nastąpić w kwietniu w 

urzędzie gminy.  

Radna Marzena Garbacz zapytała czy środki w ramach Funduszu Dróg Samorządowych 

zostały już rozdysponowane i czy zgłoszone przez gminę drogi  zostały zakwalifikowane do  

dofinansowania?  

Wójt poinformował, że nie ma jeszcze oficjalnej listy zatwierdzonych dróg do 

dofinansowania w ramach FDS. Gmina dodatkowo ubiegała się o środki z programu na 

usuwanie skutków powodzi powstałych w wyniku nawalnych deszczy, które miały miejsce w 
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ubiegłym roku. Z Funduszu Sprawiedliwości Unii Europejskiej zostały przyznane środki  

wojewodzie i gmina zgłosiła drogę gminną Chwałowice – Witkowice. W tym przypadku też 

jeszcze nie ma decyzji.  Do FDS zgłoszona została także  droga osiedlowa w Dąbrowie 

Rzeczyckiej, a pokryciem  40% udziału gminy będą środki ze sprzedaży nieruchomości. 

 

Ad. VII. Godz. 953 

Na tym zakończono obrady XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                                           Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 


